
Excellentie, 

Laat ik mij voorstellen, 

Ik ben Marc Rutte, en reeds 8 jaar gepassioneerd voorjager samen met mijn hond Diesel. 

Ik heb vernomen dat u een verbod wil doorvoeren voor het gebruik van de E-Collar door 
particulieren. 

Maar “particulieren” is in uw plan een veel te algemeen begrip/groep mensen, waaronder u ook ons 
als voorjagers/jagers schaart.  

Het is juist dat wij “particulieren” zijn, echter zijn wij ook professionele uitvoerders van het 
faunabeheer in Nederland.  Door weidelijkheidsregels zijn wij verplicht, om ervoor te zorgen dat 
geschoten wild te allen tijde opgehaald moet worden. 

Art.3.24, lid 1 Wnb: De jager moet het wild beschermen tegen onnodig lijden als gevolg van de 
uitoefening van de jacht. Hiervoor zal hij alleen schieten als hij het dier voldoende kan aanspreken en 
kan binnenkrijgen. Hij zal alle middelen aanwenden om dieren niet onnodig te laten lijden. Ook zal hij 
alle moeite en zorg besteden aan het binnenbrengen van beschoten dieren hierin bijgestaan door een 
goede jachthond. 

Hierdoor is het werken met de jachthond maar in beginsel ook het trainen van de hond een zeer 
belangrijk onderdeel van de jacht dan wel beheer en schadebestrijding.  

Terugkijkend naar de afgelopen 8 jaar waarbij ik als voorjager samen met mijn hond aan het “werk” 
ben geweest, ken ik een aantal momenten waar het nut van de E-Collar halsband zich bewezen 
heeft. Onder andere het apporteren van een “ziek” geschoten haas die bij het naderen van de hond 
zicht herpakte, en richting provinciale weg sprintte met de hond in zijn kielzog. De hond heeft 
namelijk geleerd om het geschoten/gewonde dier te apporteren. Mijn hond is hierdoor buiten mijn 
bereik gekomen waar ik hem normaal met fluitsignalen kan sturen, dan wel terughalen. Mijn/zijn 
laatste redmiddel om hem terug te laten komen was een sterk tril signaal van de E-Collar waardoor 
hij op deze grote afstand wist, dat hij zijn apport moest staken en terug moest keren.  Ik hoop u het 
nut van de E-Collar duidelijk heb kunnen maken aan de hand van dit voorbeeld. Hierdoor is veel 
mogelijk leed bespaard gebleven, voor het verkeer, mijn hond, als ook voor mij. 

Uiteraard vind ik dat het gebruik van de E-Collar uitsluitend mogelijk moet kunnen zijn in uiterste 
noodzaak. De prikkel van de E-Collar weegt niet op tegen het leed wat anders kan overkomen.  

Tot slot pleit ik ervoor dat U, uw besluit herziet en ons als voorjagers/jagers de mogelijkheid geeft 
om ons de E-Collar te mogen blijven gebruiken bij het uitoefenen van het faunabeheer in Nederland 
zodat dit op een weidelijke manier kan plaatsvinden. 

In afwachting van uw reactie verblijf ik  

Met vriendelijke groet, 

Marc Rutte 

 


